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شهردار آينده بايد با شورا ميثاق نامه امضاء کند
منتخب پنجمين دوره ش��وراي شهر تهران 
گفت: ش��هردار آينده ته��ران بايد با اعضاي 
ش��ورا ميثاق نام��ه اي را امضاء کند و اعضاي 
ش��ورا ني��ز ب��ه ش��هردار و کابين��ه اش رأي 
مي دهند. زهرا نژاد بهرام در گفتگو با فارس، 
درباره انتخاب ش��هردار آين��ده تهران اظهار 
داش��ت: ش��هردار آينده با ش��وراي ش��هر که منتخب مردم ش��هر هستند 
ميثاق نامه اي را امضاء مي کند که براس��اس آن در ادامه ش��ورا تعاملاتي 
داشته باشد. وي ادامه داد: در روز چهارشنبه 7 نفر توسط اعضاي شوراي 
ش��هر تهران به عنوان گزينه هاي ش��هرداري تهران انتخاب مي ش��وند و 
نهايتاً از اين تعداد 2 نفر با رأي اعضاء گزينه هاي نهايي ش��هردار تهران 
هس��تند. عضو ش��وراي اسلامي شهر تهران افزود: پيش نويس ميثاق نامه 
ش��ورا با ش��هردار تهران تهيه ش��ده است و ش��هردار بايد اين ميثاق نامه را 
امضاء کند. نژادبهرام افزود: اعضاي شوراي پنجم شهر تهران به شهردار 
و کابينه اش رأي نهايي را خواهند داد. وي يادآور شد: پيش نويس شورا نيز 

بيشتر در راستاي تعاملات و نظارت شورا بر عملکرد شهرداري است.

خياباني به نام »مريم ميرزاخاني« نامگذاري مي شود
رئيس مرکز مطالعات و برنامه ريزي شهر تهران از ارائه پيشنهادات اجرايي 
درخصوص نامگذاري يکي از اماکن و خيابان هاي ش��هر تهران به نام 
دانشمند ايراني، مريم ميرزاخاني به شوراي شهر تهران خبر داد. به گزارش 
باش��گاه خبرنگاران جوان، بابک نگاهداري با بيان اينکه خبر درگذش��ت 
مريم ميرزاخاني جامعه علمي و پژوهشي کشور را تحت تاثير خود قرار داده، 
اظهار داشت: افتخار کسب مدال فيلدز )برترين جايزه جهاني تخصصي 
در حوزه علوم رياضي(؛ به عنوان تنها ايراني کسب کننده اين مقام؛ زمينه 
اين مهم را فراهم مي کند که با حفظ ياد و خاطره ايشان، پيشرفت هاي 
اخير کشور در حوزه علوم و فناوري؛ که حاصل تلاش هاي دلسوزانه جامعه 
علمي و پژوهشي کشور بوده و مورد تاکيد مقام معظم رهبري است، در 
حافظه شهروندان ثبت و ماندگار شود. وي ادامه داد: در همين راستا و در 
جهت ماندگاري نام و ياد پرچمداران ايراني علم و دانش، پيشنهادهاي 

مشخصي را جهت بررسي شوراي شهر تهران ارائه نموده ايم.

فعاليت مراکز درماني ويژه کودکان معتاد
معاون کاهش تقاضا و توس��عه مش��ارکت هاي مردمي س��تاد مبارزه با 
موادمخدر گفت: تعداد کودکان مبتلا به اعتياد در ايران اندک است و در 
حال حاضر در 7 استان کشور مراکز درماني مورد نياز اين گروه وجود دارد. 
به گزارش مهر، دکتر پرويز افش��ار گفت: نتيجه تحقيقات نش��ان داد که 
تعداد کودکان مبتلا به اعتياد در ايران اندک است اما وجود همين تعداد 
کم از سوي ستاد مبارزه با موادمخدر، بسيار و مخاطره اميز تلقي مي شود 
و براي درمان آنها مراکز ويژه اي راه اندازي ش��ده اس��ت. افش��ار گفت: در 
حال حاضر در 7 استان کشور، مراکز درماني سوءمصرف موادمخدر ويژه 
کودکان و افراد زير ۱۸ س��ال راه اندازي ش��ده و مش��غول به فعاليت و ارايه 
خدمات به مددجويان هستند. افشار افزود: راه اندازي مراکز درمان اعتياد 
کودکان معتاد زير ۱۸ سال در طي 2 سال گذشته، گامي جديد و موثر در 

حوزه کاهش آسيب هاي ناشي از اعتياد و مبارزه با موادمخدر است.

دکتر نوربخش: جمعيت تحت پوشش سازمان 
تامين اجتماعي از اقشار زحمتکش جامعه هستند

مديرعام��ل س��ازمان تامي��ن اجتماع��ي 
همزمان با روز تامين اجتماعي )2٥ تيرماه( 
از ش��عبه ۱٥ ته��ران بازدي��د و اين روز را به 
کارکن��ان و مراجع��ان تبري��ک گف��ت. به 
گ��زارش اداره کل روابط عمومي س��ازمان 
تامي��ن اجتماع��ي، دکت��ر نوربخ��ش از 
بخش��هاي مختلف ش��عبه ۱٥ تهران بازديد و با کارکنان ديدار و گفتگو 
کرد و همچنين دس��تور پيگيري براي حل مس��ائل مراجعان را صادر 
کرد. مديرعامل س��ازمان تامين اجتماعي پس از بازديد در جلس��ه اي با 
روس��ا و کارکنان ش��عبه ۱٥ تهران حضور يافت و در اين جلس��ه ضمن 
تبري��ک هفت��ه تامي��ن اجتماعي ب��ه کارکنان اظهار امي��دواري کرد با 
استقرار دولت دوازدهم شاهد توسعه خدمات اين سازمان باشيم. دکتر 
نوربخ��ش ب��ا بيان اينکه در حوزه فناوري اطلاعات در س��ازمان تامين 
اجتماع��ي فعاليت ه��اي گس��ترده اي انجام ش��ده اس��ت، گفت: آينده 
بهتري در اين زمينه براي سازمان تامين اجتماعي پيش بيني مي شود. 
وي با اش��اره به ش��عار امروز از هفته تامين اجتماعي با عنوان" تامين 
اجتماع��ي، خلاقي��ت کارکن��ان ورضاي��ت مخاطبان" اظهار داش��ت: 
خلاقيت نيروها از عوامل توس��عه س��ازماني است و مديريت سازمان ها 
موظف به اماده س��ازي ش��رايط براي ش��کوفايي اس��تعداد ها و نوآوري 
کارکن��ان هس��تند ت��ا با ايج��اد نظام بهره وري و انگيزش��ي و افزايش 
رضايتمندي کارکنان ش��اهد رش��د رضايتمندي مخاطبان نيز باش��يم. 
دکت��ر نوربخ��ش با بي��ان اينکه مخاطبان س��ازمان تامين اجتماعي از 
اقش��ار زحمتکش جامعه هس��تند، گفت: براي جلب رضايت و کاهش 
دغدغه ه��اي آنه��ا ت��لاش مي کنيم. مدير کل تامي��ن اجتماعي غرب 
ته��ران ب��زرگ ني��ز در اي��ن جلس��ه با بي��ان اينکه طي س��الهاي اخير 
تصميم��ات و اقدام��ات مديريتي خلاقانه اي را ش��اهد بوديم، گفت: به 
روز ک��ردن حوزه ه��اي فن��اوري اطلاعات از جمل��ه اقدامات مهم اين 
س��ازمان بوده و موج دوم گس��ترش آي تي در اين س��ازمان آغاز ش��ده 
اس��ت. ناهيد حيدري افزود: همچنين نگاه ويژه اي به منابع انس��اني در 

سازمان تامين اجتماعي حاکم شده است.

اهداي پرواز تفريحي به 110 نفر از
 آتش نشانان و خانواده شهداي پلاسکو

اين جش��ن، عصر پنجش��نبه 22 
تيرم��اه ۱396 با عنوان »پرواز در 
برج ميلاد« در سالن اصلي مرکز 
همايش هاي برج ميلاد با حضور 
۱600 نفر از مدعوين، برگزار شد. 
در برنام��ه ياد ش��ده، مش��تريان 
ش��رکت آيک��و و جمع��ي از فعالان ح��وزه IT همراه با خانواده و همچنين 
۱۱0 نفر از آتش نش��انان حاضر در حادثه پلاس��کو و خانواده ش��هداي 
آتش نش��ان اين حادثه و جمعي از خلبانان و پزش��کان حضور داش��تند.  
اجراي گروه موس��يقي تلفيقي "حال" و گروه  موس��يقي "رس��تاک" ، از 
جمله برنامه هاي جانبي شانزدهمين سالگرد تأسيس شرکت آيکو بود. 
در بخش��ي از مراس��م »پرواز در برج ميلاد«، هم زمان با بريدن کيک 
تولد ۱6 س��الگي آيکو، از مديران برتر اين ش��رکت تقدير ش��د.  در بخشي 
ديگري از اين مراسم، شقايق دهقان و فرهاد نجفي از هنرمندان کشور، 
ضمن تقدير از شرکت آيکو، در مورد انجمن اتيسم و حمايت از کودکان 
مبتلا به اين عارضه، سخنراني کردند.  از نکات قابل توجه اين مراسم، 
تمرکز روي موضوع »پرواز« و قرعه کش��ي بين حاضران براي دريافت 
يک پرواز تفريحي به عنوان هديه ويژه بود. دريافت کارت پرواز، ورود از 
گيت هاي پروازي، طراحي کارت هاي قرعه کش��ي ش��بيه به کارت هاي 
اطلاع��ات هواپيم��ا و خوش آمدگوي��ي به ش��يوه خدمه پ��رواز، از جمله 
فضاسازي هاي جشن شانزدهمين سالگرد تأسيس شرکت آينده نگاران 
بود. از سوي ديگر، شرکت آيکو به تمامي اعضاء خانواده شهداي حادثه 
پلاسکو و آتش نشانان حاضر در اين حادثه، پرواز تفريحي هديه داد که 
کاپيت��ان فک��ري و کاپيت��ان الوندي، مديران ش��رکت آيکو، خلبان اين 
پروازها هس��تند.  ش��رکت آيکو در زمينه ارائه راه حل جامع امنيت شبکه، 
ارائه راهکار جامع مديريت ارتباط با مشتريانCRM و ارائه نرم افزارهاي 
خارج��ي ب��ا لايس��نس اصل��ي فع��ال اس��ت و از جمل��ه معتبرترين و با 

سابقه ترين شرکت هاي حوزه کاري خود محسوب مي شود. 

پیشخوان

اجتماعی
گ�روه اجتماع�ي: روز گذش��ته ب��ا راي مثب��ت 
نماين��دگان مجلس، ي��ک فوريت طرح کاهش 
مجازات اعدام محکومين مواد مخدر به تصويب 
رسيد. اين مصوبه در قالب »طرح الحاق يک ماده 
به قانون مبارزه با مواد مخدر« ديروز در مجلس 
بررسي شد و پس از ارائه نظرات موافق و مخالف 
نماين��دگان به تصويب رس��يد. اين طرح با ۱۸2 
رأي از مجم��وع 2۴٥ نماين��ده حاضر در مجلس 
تصويب ش��د. همچنين نمايندگان با ارجاع اين 
ماده واحده به کميسيون براي بررسي بيشتر هم 
موافقت کردند. اين ماده واحده پس از بررس��ي 
مجدد در کميسيون قضايي، و بررسي جزئيات در 
صحن علني مجلس و اعلام نظر شوراي نگهبان 

به قانون قطعي تبديل خواهد شد.
رفت و آمد چندباره طرح کاهش مجازات اعدام

پيش از اين، يک بار ديگر نيز طرح کاهش مجازات 
اعدام در دس��تور کار صحن علني قرار گرفته بود 
که پس از تصويب ماده واحده آن نظرات متعدد 
پيرامون بندهايي از اين ماده سبب شد تا مجدداً 
به کميس��يون قضايي و حقوقي براي اصلاحات 
تخصصي تر ارجاع ش��ود. بعد از ارجاع اين طرح 
ش��رايط مجرمان براي کاهش مجازات اعدام به 
گونه اي در کميسيون قضايي و حقوقي رقم خورد 
که قيد وزن براي توليد، توزيع، حمل، نگهداري 
و وارد کردن مواد مخدر به کلي از مجازات اعدام 
حذف و اعدام تنها مش��مول سرکرده هاي قاچاق 
مواد مخدر و کس��اني ش��د که با استفاده از سلاح 
گرم مرتکب اين جرم مي شوند يا به دفعات دست 

به اين کار زده و چند بار دستگير شده اند.
ب��ا اصلاح اين م��وارد، مجدداً اين طرح به هيئت 
رئيس��ه جهت بررس��ي در صحن علني ارسال شد 
ام��ا ح��ذف قيد »توليد، توزي��ع، حمل، نگهداري 
و وارد ک��ردن مواد مخ��در جهت تعيين مجازات 
اعدام« مخالفان زيادي داش��ت که از جمله آنها 
مي ت��وان ب��ه برخي متوليان مبارزه با مواد مخدر، 
برخي مسئولان قوه قضاييه، وزارت دادگستري و 
دادستاني کل کشور اشاره کرد که بر تعيين »قيد 

وزن« جهت تعيين مجازات اعدام تأکيد داشتند. 
انتقادها به اين طرح باعث شد تا اين طرح مجدداً 
و ب��راي ب��ار دوم به کميس��يون قضايي و حقوقي 
جهت اصلاح ارجاع شده و پس از بررسي به هيئت 

رئيسه مجلس ارسال شود.
���نظرات کارشناسي موافقان و مخالفان طرح

حجت الاس��لام محبي، مدير دفتر حقوقي مرکز 
پژوهش ه��ا مجل��س که در صحن علني مجلس 
در اين باره سخن مي گفت، با بيان اينکه باتوجه 
به نظرات قوه قضائيه و برخي دستگاه هاي ديگر، 
ما از ابتدا با اين تغيير موافق نبوديم افزود: بعد از 
بررس��ي ها به اين نتيجه رس��يديم که مي توان در 
قانون تغيير داد. وي با بيان اينکه در حال حاضر 
کس��ي در کلي��ات اين طرح تردي��د ندارد، گفت: 

نماين��دگان مي توانند پس از تصويب کليات اين 
طرح، نسبت به اعمال نظر در جزئيات پيشنهادات 
خود را ارائه دهند. دکتر خدايار، نماينده قوه قضائيه 
نيز در اين جلس��ه گفت: دس��تگاه قضايي موافق 
افزاي��ش محکوميت ه��ا نيس��ت و نگراني ما اين 
اس��ت ک��ه با کاهش مجازات اع��دام قاچاقچيان 
مواد مخدر، باعث افزايش دس��ت زدن به قاچاق 
مواد مخدر باشيم. وي با بيان اينکه از نمايندگان 
مي خواهي��م قي��د وزن براي دفعه اول ارتکاب به 
جرم را تغيير دهند، گفت: ما به اصل قانون موافقيم 
ام��ا معتقدي��م بايد مجدداً به کميس��يون قضايي 
ارجاع ش��ود. ميرکوهي نماينده دولت نيز اعلام 

کرد که با کليات اين طرح موافق است.
با اين حال نقوي حس��يني، سخنگوي کميسيون 

اميت ملي نيز با اشاره به نظر منفي اين کميسيون 
دربارهٔ طرح گفت: در جمع بندي و تطبيق مزايا و 
معايب اين طرح، کميسيون امنيت ملي و سياست 
خارج��ي ب��ا اين طرح مخالفت ک��رد. وي با بيان 
اينکه مجازات سنگين بازدارندگي ايجاد مي کند، 
گفت: کميس��يون امنيت ملي معتقد اس��ت که با 
کاه��ش مج��ازات اعدام ب��راي قاچاقچيان مواد 
مخ��در، توزيع و توليد مواد مخدر بيش��تر خواهد 
شد. سخنگوي کميسيون ملي نيز خواستار ارجاع 

مجدد به کميسيون هاي تخصصي شد.
همچنين نوروزي، س��خنگوي کميسيون قضايي 
نيز در موافقت با اين طرح گفت: کساني که ماه ها 
بر روي اين طرح کار کرده اند همگي جزو قضات 
خوش سابقه هستند. تندروي در بحث اعدام مواد 

مخ��در فاي��ده اي دارد و باعث کاهش قاچاق مواد 
مخدر نمي ش��ود. وي با بيان اينکه »ما بنا نداريم 
که اعدام را براي قاچاقيان و سوداگران مواد مخدر 
حذف کنيم و آنها کماکان محارب هستند« تصريح 
کرد: ما مي گوييم اگر کسي براي اولين بار دستگير 
شد و اقدام مسلحانه انجام نداده بود، بايد با مجازات 
حب��س مواجه ش��ود و در ص��ورت قاچاق مجدد، 
طعم مجازات هاي س��نگين را بچشد. سخنگوي 
کميس��يون قضايي ب��ا بيان اينک��ه، قاچاقچيان 
س��ازماندهي ش��ده مواد مخدر همواره با گرفتن 
وکلاي مج��رب و خ��رج کردن پ��ول از مجازات 
عدام مي گريزند گفت: مجازات اعدام براي حاملين 

مواد مخدر مجازات درستي نيست.
متناسب س�ازي مجازات ه�اي مواد مخدر با  ���

جرايم
در همي��ن حال حجت الاس��لام جلي��ل محبي، 
نويسنده طرح کاهش اعدام در جرائم مواد مخدر 
به مهر گفت: با مصوبه روز گذشته مجلس، کساني 
که به خاطر فقر و بيکاري مرتکب جرم ش��ده اند 
اعدام نخواهند ش��د. وي با اش��اره به اينکه بيشتر 
مرتکبين جرائم مواد مخدر خصوصا در لب مرز به 
علت فقر به اين جرائم دست مي زنند و قاچاقچيان 
اصل��ي از مجازات مصون مي مانند، تصريح کرد: 
اعدام براي اين افراد بازدارنده نيست و بايد چاره 
ديگري انديشيده مي شد. محبي با بيان اينکه يک 
ج��وان بي��کاري که دولت وظيفه اش را در قبال او 
انجام نداده، نبايد به خاطر يک خطا اعدام شود و 
بايد به او فرصت بازگشت داد، گفت: حقيقتا کاري 
که اين جوان انجام داده افساد في الارض نيست. 
مدي��ر دفتر حقوقي مرک��ز پژوهش هاي مجلس 
اف��زود: اي��ن ماده قانوني ک��ه ماه ها روي آن کار 
شد و در مجلس به تصويب رسيد، مجازات هاي 
راجع به مواد مخدر را با توجه به نوع جرم ارتکابي 
متناسب س��ازي مي کن��د. وي افزود: تکرار جرم، 
جرايم س��ازمان يافته، سوءاس��تفاده از کودکان و 
قاچاق مس��لحانه اعدام و باقي موارد حبس هاي 

طولاني مدت را به دنبال خواهد داشت.

نمايندگان مجلس با كاهش مجازات براي محکومان مواد مخدر موافقت كردند؛

چراغ سبز براي حذف اعدام

اخ��بار ش�هرستان

مدير عامل شرکت توزيع نيروي برق استان اردبيل: 

اقليم مناسب استان در بهره برداري از انرژي هاي خورشيدي 

طرح ملي وقف مصحف شريف با کمک نيکوکاران قرآني اجرا مي شود

نشست مديرکل راهداري وحمل ونقل جاده اي هرمزگان با رئيس اتحاديه شرکتهاي تعاوني سواري کرايه بين شهري

ملاقات عمومي شهردار رباط کريم با پاسخگويي به 130 شهروند تجليل از رئيس دانشگاه علوم پزشکي کرمان در جشنواره عمران سلامت
ش��هردار رب��اط کريم ب��ا حضور در 
ملاقات عمومي در روز س��ه شنبه به 
موضوعات و مش��کلات مطرح شده 
ش��هروندان رسيدگي و ضمن صدور 
دستورات لازم ديدگاه هاي خود را در 
خصوص لزوم توجه به مراحل قانوني 

امور اجرايي بيان کرد .
عل��ي کيوان��ي- رب��اط کري��م ، مهندس مس��عود مختاري به 
همراه معاونان و مس��ئولان حوزه هاي مختلف ش��هرداري به 
درخواس��ت ها و تقاضا هاي بيش از ۱30 ش��هروند پاسخ گفت 
و دس��تورات لازم را براي بررس��ي و انجام موارد امکان پذير به 

معاونان خود ابلاغ کرد .
در اين جلس��ه ش��هردار رباط کريم توجه به مراحل انجام يک 
فرآيند را ضروري دانس��ت و گفت : بعضا مش��اهده مي گردد 
شهروندان بدون مراجعه به قسمت مربوطه و ارائه درخواست 
و تشکيل پرونده مستقيما براي ديدار در ملاقات عمومي وقت 
مي گيرن��د و پ��س از مط��رح نمودن درخواستش��ان بايد از پله 
اول در معاون��ت مربوطه ش��روع کنند ک��ه اين موضوع علاوه 
ب��ر ات��لاف وقت ديگر مراجع��ه کنندگان نتيجه اي را نيز براي 
شخص مراجعه کننده نخواهد داشت . وي افزود : انجام هريک 

از امور اداري در ش��هرداري مستلزم 
طي سلس��له مراتب و مراحل اداري 
ت��ا حص��ول نتيجه اس��ت و ملاقات 
عمومي تنه��ا ب��ه اين دلي��ل برگزار 
مي گردد تا اختلاف نظر بين شهروند 
و واحد مربوطه را برطرف کند و اين 
ديدگاه که ملاقات عمومي ميانبري 

براي انجام ندادن مراحل اداري است تصوري اشتباه است .
شهرداري رباط کريم خاطر نشان کرد : هر روند و فرآيند اداري 
برطبق قانون شامل مراحلي است که بايد طي شود وگرنه بنده 
به تنهايي به جاي همه واحد هاي شهرداري نمي توانم تصميم 
بگيرم و معيار تصميم گيري گزارش��ي اس��ت که واحد ها براي 
يک موضوع ارائه مي کنند . مهندس مختاري در پايان گفت : 
از ش��هروندان تقاضا دارم که با کمي تامل و صبر مدارک لازم 
را ب��ه واح��د ي��ا معاونت مربوطه ارائه دهند و بيش از 9٥ درصد 
موارد در واحد هاي ش��هرداري قابل رس��يدگي و حصول نتيجه 
است ، اگر در موردي اختلاف نظري پيش آمد بنده در خدمت 
شهروندان هستم تا شخصا به موضوع رسيدگي نمايم در غير 
اينصورت چيزي جز هدررفت انرژي و زمان ش��ما عزيزان در 

پي نخواهد داشت .

در جشنواره عمران سلامت که 20 تيرماه 
در تهران و با حضور رئيس جمهور و وزير 
بهداش��ت برگزار ش��د از دکتر علي اکبر 
حق دوست رئيس دانشگاه علوم پزشکي 

کرمان با اهداي لوحي قدرداني شد.
به گ��زارش پاي��گاه اطلاعي رس��اني 
دانش��گاه علوم پزشکي کرمان، در اين 

لوح وزير بهداشت از اجراي پروژه هاي عمراني طرح تحول نظام 
س��لامت قدرداني کرده اس��ت. دکتر عباس کاميابي معاون توسعه 
مديريت و منابع دانشگاه در حاشيه اين جشنواره و در يادداشتي آورده 
اس��ت: دانش��گاه علوم پزشکي کرمان در شروع دولت تدبير و اميد 
به رغم مطرح بودن اسمي در ميان دانشگاه هاي تيپ ۱، به لحاظ 
زير ساخت ها قابل قياس با دانشگاه هاي همتراز و يا حتي برخي از 
دانشگاه هاي تيپ 2 نبود و محروم تر بوده است.  زير ساخت هايي 
همچون منابع انساني، منابع فيزيکي و منابع مالي در پايين ترين 
حد ممکن و جايگاه دانشگاه در نظام ارزش گذاري استان و کشور 
در وضعيت مطلوبي قرار نداشت.  طبيعي است رسيدن به کيفيت 
مطلوب يا در خور توجه نيازمند برنامه ريزي و تحول در مديريت 
را طلب مي کرد که خوش��بختانه در اين دوره محقق ش��د. تعداد 
پروژه ه��اي عمران��ي در قياس با دوره هاي قبلي بي نظير بوده که 

همراه توسعه تشکيلاتي در رديف هاي 
س��ازماني و همچنين افزايش بودجه با 
ش��يب بسياري محقق ش��د و دانشگاه 
علوم پزش��کي کرمان به عنوان يکي از 
دانش��گاه هاي سرآمد در کشور مطرح و 
بارها مورد تجليل قرار گرفت.  بسياري از 
پروژه هاي عمراني با خلق منابع و بهينه 
سازي سرمايه هاي غير منقول و جذب خيرين و سود سرمايه هاي 
بانکي و بدون اس��تفاده از بودجه هاي مربوط به حق الزحمه هاي 
منابع انس��اني و تس��هيلات رفاهي صورت گرفت که در برخي از 
موارد نيز با افزايش املاک دانش��گاه و رش��د بس��يار در زيربناهاي 
تحت تملک دانشگاه افزايش بي نظيري در سرمايه هاي دانشگاه 
محقق ش��د که نتايج اين توس��عه در سال هاي بعد ملموس خواهد 
شد.  پيش بيني مي شود با توسعه منابع فيزيکي و همچنين بهبود 
مولفه هاي محاسبه سرانه بودجه و ظرفيت هاي استخدامي، روند 
رشد و سرآمدي دانشگاه در نظام ارزش گذاري سياسي، اجتماعي 
و حوزه سلامت به سرعت مراحل نهايي خود را طي نمايد و يکي 
از خواس��ته هاي کارکنان خدوم دانش��گاه براي بهبود ش��أن آنان و 
انتفاع از تسهيلات و افتخارات حاصله محقق شود که حاصل نيک 

انديشي و همت آنان است.

مدي��ر عامل ش��رکت توزيع نيروي برق اس��تان 
اردبي��ل گفت: اس��تان اردبي��ل به علت دارا بودن 
اقليم مناس��ب جزء مناسب ترين مناطق در زمينه 
بهره برداري از انرژي هاي خورش��يدي در کشور 
است.مهندس عليرضا عليزاده در نشست خبري 
ش��رکت توزيع نيروي برق اس��تان اردبيل اظهار 
کرد: استان اردبيل به علت دارا بودن اقليم مناسب 
و ش��رايط آب و هوايي ويژه جزء مناس��ب ترين 
مناط��ق در زمين��ه بهره ب��رداري از انرژي ه��اي 

خورشيدي در کشور است که بايد از اين ظرفيت 
به نحو احسن استفاده شود.وي با اشاره به اينکه 
کشور ما به طور ميانگين بيش از 300 روز آفتابي 
دارد گفت: بايد با برنامه ريزي ويژه در اين زمينه 
بتواني��م در س��ال هاي آينده مي��زان توليد انرژي 
در ح��وزه انرژي ه��اي تجديد پذير در اس��تان را 
افزايش دهيم.وي بيان کرد: تمامي دستگاه هاي 
دولتي استان اردبيل موظف هستند تا پايان سال 
آين��ده 20 درص��د از انرژي هاي مصرفي خود را از 

انرژي ه��اي تجديدپذير تامي��ن کنند که در غير 
اي��ن صورت مجموعه ي��ا نهاد مورد نظر موظف 

به پرداخت 20 درصد از انرژي مصرف ش��ده به 
بهاي تمام شده آن خواهد بود.مدير عامل شرکت 
توزيع نيروي برق استان اردبيل با تاکيد بر اينکه 
تمامي روستاهاي بالاي ۱0 خانوار استان از نعمت 
ب��رق برخوردار هس��تند ادامه داد: کل توليد برق 
استان بيش از هزار مگاواتت است که حدود 300 
مگاوات آن به مصرف اس��تان مي رس��د.عليزاده 
اضافه کرد: 7 روس��تا و ۴ پاس��گاه مرزي اس��تان 
توس��ط انرژي خورسيدي برق رساني مي شوند و 

297 خانواده عش��اير در اس��تان اردبيل از انرژي 
خورس��يدي بهره مند مي شوند.وي گفت: با توجه 
به ميزان بالاي مصرف برق در کش��ور و اس��تان 
اردبيل لازم است در اين زمينه خانواده ها به خاطر 
مديري��ت اقتصادي و انرژي خانواده و جلوگيري 
از اتلاف انرژي در کشور به صورت جدي به اين 
مس��ايل بپردازن��د و با کاهش مص��رف در زمان 
پيک بار و استفاده از وسايل برقي کم مصرف در 

صرفه جويي مصرف برق کوشا باشند.

بوش�هر- خبرن�گار تج�ارت : مس��ئول رواب��ط 
عمومي اداره کل اوقاف وامور خيريه استان بوشهر 
درباره طرح ملي وقف قرآن کريم گفت: همزمان 
ب��ا ايام م��اه مبارک رمضان اجراي اين طرح ملي 

دراس��تان آغاز گرديده اس��ت، در اين راستاعموم 
مردم اس��تان مي توانند ح��س خوب واقف بودن 
را تجربه کنند و با ش��رکت در اين طرح نام خود 
را به عن��وان واق��ف ثبت کنن��د. علي اکبر مداح با 

بيان اينکه اين طرح براي نخستين بار به صورت 
سراسري در کل کشور اجرا مي شود در اين طرح 
خيرين مي توانند يک جلد قرآن کريم با هديه 70 
هزار رال خريداري کنند، و عموم مردم و خيرين 

مي توانند با تکميل س��ند وقف نامه در ابتداي اين 
کتاب آسماني شريف، طبق نيت دلخواه و موردنظر 
خود وقف در حس��ينيه، امامزاده، نمازخانه، اداره، 

بيمارستان و ... شهر يا منطقه خود کنند

به گزارش روابط عمومي اداره کل راهداري و حمل 
و نقل جاده اي اس��تان هرمزگان نشس��ت مديران 
ش��رکتهاي حمل ونقل س��واري کرايه اس��تان و 
رئيس شرکتهاي تعاوني سواري کرايه بين شهري 

کش��وري رحمت اله حاجي محمد علي با حضور 
باقرجوان مديرکل درسالن جلسات اداره کل برگزار 
گرديد . رئيس اداره مس��افر دراين جلس��ه اظهار 
داش��ت اس��تان هرمزگان ازنظر وسعت هشتمين 
استان پهناور کشور بطول 900 کيلومتر که داراي 
ويژگي هاي زيادي ازقبيل وجود جزائر قشم ، کيش 
، هرمز و ابوموسي و... جاذبه گردشگري جنگل حرا 
، کوه گنو وآبش��ارهاي پلکاني ،آبش��ار تزرج ،معبد 

هندوها هرس��اله شاهد جذب ميليونها هموطنان 
عزيز ميباشد . که 66 درصد ازکل سفرهاي استاني 
با وس��ائط نقليه س��واري کرايه صورت مي پذيرد . 
کامراني گفت : ۸٥ درصد سفرهاي درون استاني 
توسط ناوگان سواري کرايه استان باتوجه به علاقه 
وتمايل مسافر جهت استفاده از اين ناوگان صورت 
مي پذي��رد . صابر صلغي گفت اين انجمن باهدف 
حمايت وپش��توانه شرکتها درسال ۱3۸٥ تاسيس 

ش��ده ووبا تلاش بي وقفه همه عزيزان ش��اغل 
دراين انجمن درسال 9٥ موفق گرديده مقام اول 
صنف س��واري کرايه در کش��ور درراستاي جذب 
20 دس��تگاه ون را ازآن خ��ود کن��د . وتنها معضل 
مهمي ک��ه گريانگير اين بخش ش��ده متاس��فانه 
وجود ناوگانهاي س��واري کرايه شخصي ميباشد 
که همين امر باعث کم ش��دن درآمد ش��رکتهاي 
سواري کرايه درسراسر استان وشهرستانها گرديده 

وهمچني��ن اهميت ندادن وجدي نگرفتن کارت 
سلامت راننده باعث با بازي با جان مسافرين عزيز 
اس��ت که بايد جهت جلوگيري از تلفات جاده اي 
اين امر مهم توسط شرکتهاي خصوصي بطور جد 
ومستمر پيگيري ودر دستور کارخود قراردهندزيرا 
بيش��ترين استفاده کنندگاند يا به نوعي مسافرين 
اين بخش انسانهايي هستند که جهت رسيدن به 

مقصد عجله دارند .

رئيس س��ني ش��وراي پنجم اعلام کرد: 
در جلس��ه روز چهارشنبه 7 نفر به عنوان 
کانديداي نهايي ش��هردار تهران معرفي 
خواهند ش��د. مرتضي الويري در گفتگو 
با ايلنا با اش��اره به اينکه روز چهارش��نبه 
س��رانجام اولي��ن گام در فرآيند انتخاب 
ش��هردار برداش��ته خواهد شد، گفت: در 

جلس��ه روز چهارش��نبه هفت نفر از کانديداهاي ش��هرداري 
که بالاترين راي را در ميان اعضاي ش��وراي ش��هر کس��ب 
کرده اند به عنوان کانديداهاي نهايي شهردار معرفي خواهند 
ش��د. منتخب مردم در ش��وراي پنجم، درباره اينکه تاکنون 
چند گزينه براي ش��هرداري تهران معرفي ش��ده اند، تصريح 
کرد: تعداد کانديداها قطعي نيس��ت؛ هر آن ممکن اس��ت؛ 
کم و زياد ش��ود. با اين حال به هر تعداد هم که باش��ند هفت 

نف��ر از آنه��ا به عن��وان کانديداي نهايي 
همين هفته انتخاب خواهند شد. رئيس 
س��ني ش��وراي پنجم در مورد تش��کيل 
فراکس��يون  در شوراي شهر خاطرنشان 
کرد:  فراکسيون هاي شوراي شهر هنوز 
شکل نگرفته، اما از آنجايي که تعداد زنان 
در اين دوره نسبت به دوره هاي گذشته 
بيش��تر اس��ت طبيعتا آنها فراکسيون زنان را تشکيل خواهند 
داد، اما از بقيه فراکسيون ها اطلاع دقيقي ندارم. الويري افزود: 
از آنجايي که به شروع کار شوراي پنجم نزديک مي شويم؛ 
لازم است، افرادي که با رويکرد اصلاح طلبي در ميدان حاضر 
شده اند به خصوص در اموري نظير اصلاح قوانين بالادستي 
و ايجاد يک فضاي مناس��ب براي همکاري ميان ش��هردار و 

شوراي شهر به تجميع برسند.

عض��و کميس��يون بهداش��ت و درمان 
مجل��س با اش��اره به اخ��ذ ۱0 درصدي 
مالي��ات از درآمدهاي پزش��کان دولتي، 
گف��ت: امروزه ميزان ماليات پزش��کان 
از بس��ياري از مش��اغل از جمل��ه صنف 
جواهر فروشان بالاتر است. محمد نعيم 
اميني فرد در گفتگو با خانه ملت، درباره 

وضعيت پرداخت ماليات پزش��کان، افزود: واقعيت آن اس��ت 
ک��ه با فرار مالياتي پزش��کان به نح��وي که امروزه در جامعه 
مطرح ش��ده موافق نيس��تم زيرا معتقد به پرداخت ماليات از 
سوي قشرهاي مختلف پرشکي هستم و تنها بخش اندکي 

از اين افراد ماليات را پرداخت نمي کنند. 
وي ادام��ه داد: طب��ق ب��رآوردي که ص��ورت گرفته امروزه 
ميزان ماليات پزشکان از بسياري از مشاغل از جمله صنف 

جواهر فروش��ان بالاتر اس��ت که نشان 
مي ده��د پزش��کان مالي��ات زي��ادي را 
پرداخ��ت مي کند. اي��ن نماينده مجلس 
دهم، تصريح کرد: البته ناگفته نماند که 
برخي از پزش��کان نيز فرار مالياتي دارند 
اما بايد براي برون رفت از اين مش��کل 
سيس��تم هاي هوش��مندي طراحي و از 
طري��ق آن بت��وان از فرار ماليات��ي جلوگيري کرد. اميني فرد 
همچني��ن ب��ا تاکيد بر ضرورت در نظر گرفتن مش��وق هاي 
مالياتي براي جلوگيري از فرار مالياتي پزشکان، يادآور شد: 
امروزه ماليات هايي که از پرشکان در تهران يا نقاط برخوردار 
دريافت مي ش��ود هيچ تفاوتي با اخذ ماليات از پزش��کان در 
نقاط محروم ندارد درحالي که مي توان سيس��تم را عادلانه 

کرده و ارايه خدمت به مردم را ارتقا داد.

دريافت 10 درصدي ماليات از درآمدهاي پزشکان دولتيچهارشنبه، معرفي ۷ کانديداي نهايي شهرداري تهران


